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Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for muligheden for at indføre en bruttoejendomsavanceskat 

uden fradragsmulighed for al ejendomsavance, som ikke er omfattet af parcelhusreglen. 

Ministeren bedes herunder redegøre for, hvilket provenu sådan en skat ville forventes at 

kunne indbringe, hvis bruttoejendomsavanceskatten eksempelvis blev fastsat til ½, 1, 2 

eller 5 pct. Endvidere bedes ministeren redegøre for, hvilke implikationer en sådan skat 

vil have for ejendomsmarkedet, herunder hvordan skatten vil ventes at påvirke internatio-

nale investorers lyst til at spekulere i det danske ejendomsmarked. 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at afgive svar inden for fristen, da der er behov for en nær-

mere undersøgelse af beregningsgrundlaget for provenuvurderingen. En endelig besva-

relse forventes at blive oversendt medio marts 2019. 

 

 


